

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

MINISTRY OF PUBLIC CONTRACTS

REGIONAL DELEGATION FOR THE
NORTH WEST

**DIVISIONAL DELEGATION FOR
BUI**

SERVICE OF CONTRACTS



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

MINISTERE DES MARCHES PUBLICS

DELEGATION REGIONALE
DU NORD-OUEST

**DELEGATION DEPARTEMENTALE DU
BUI**

SERVICE DES MARCHES 

NOTICE OF REQUEST FOR QUOTATION

SUBJECT: REQUEST FOR QUOTATION N° 01/RQ/MINMAP/RDNW/DDB/BDTB/2018 of 20TH FEBRUARY 2018 FOR THE SUPPLY OF MEDICAL EQUIPMENT TO THE INTEGRATED HEALTH CENTRE (IHC) MBOHNSO IN MBVEN SUB DIVISION, BUI DIVISION, NORTH WEST REGION.

Within the framework of the execution of the 2018 state budget of the Republic of Cameroon represented by the Divisional Delegate of Public Contracts for Bui, Contracting Authority, hereby launches in an **emergency procedure** a request for quotation for the supply of medical equipment to the integrated health centre (IHC) Mbohnso in Mbven Sub Division, Bui Division North West Region.

1. PARTICIPATION: Participation in this Request for Quotation is opened to all Cameroonian companies and business concerns that have proven capacities in the domain of medical equipment.

2. FUNDING: The supplies, subject of this request for quotation, shall be financed by the Public Investment Budget of 2018 for the Ministry of Public Health (MINSANTE) of the Republic of Cameroon.

3. CONSULTATION AND ACQUISITION OF TENDER FILES: The file may be consulted at the Service for contracts of the Divisional Delegation of Public Contracts for Bui.

4. ACQUISITION OF THE TENDER FILE: The consultation file may be acquired from the Divisional Delegation of Public Contracts for Bui upon presentation of a non refundable Treasury receipt of twenty thousand (20,000) FCFA, payable at the Public Treasury of Bui. Such a receipt shall identify the payment as representing the company that wants to participate in the tender.

The bill of estimates, entry and quantities of the items is to be completed and returned latest **15th March 2018** at 10 a.m local time and should carry the inscription:

REQUEST FOR QUOTATION N° 01/RQ/MINMAP/RDNW/DDB/BDTB/2018 of 20TH FEBRUARY 2018 FOR THE SUPPLY OF MEDICAL EQUIPMENT TO THE INTEGRATED HEALTH CENTRE (IHC) MBOHNSO IN MBVEN SUB DIVISION, BUI DIVISION

TO BE OPENED ONLY AT THE TENDER OPENING SESSION

5. SUBMISSION OF BIDS: Each bid drafted in English or French in seven (07) copies including the original and six (06) copies marked as such in accordance with the prescriptions of the

consultation file should be submitted against a receipt at the Divisional Delegation of Public Contracts Bui not later than 15TH March 2018 at 10 a.m local time and should carry the inscription:

REQUEST FOR QUOTATION N° 01/RQ/MINMAP/RDNW/DDB/BDTB/2018 of 20TH FEBRUARY 2018 FOR THE SUPPLY OF MEDICAL EQUIPMENT TO THE INTEGRATED HEALTH CENTRE (IHC) MBOHNSO IN MBVEN SUB DIVISION, BUI DIVISION

“TO BE OPENED ONLY AT THE TENDER OPENING SESSION”

6. OPENING AND EVALUATION OF THE BIDS: The opening and evaluation of the bids shall be done in one phase on 15th March 2018 at 11a.m in the Conference Hall of the MINMAP Bui by the Bui divisional tender board. Only bidders may attend or be duly represented by a person of their choice, who has full knowledge of the file and mandated in that capacity.

The bids will be evaluated exclusivelluy of vae added tax (EVAT) and all taxes inclusive (ATI) and accompanied by a signed submission letter.

7. COMPLEMENTARY INFORMATION: Complementary technical information may be obtained every day during working hours from the Divisional Delegation of Public Contracts Bui.

Kumbo, the
The Divisional Delegate Public Contracts

20 FEB 2018

Bui



ABDOU KANFON BORNO
PROFESSEUR DES LYCEES
D'ENSEIGNEMENT GENERAL
(PLEG)

Circular Copies

MINMAP Hierarchy

ARMP

Public Contract Journal;

Chairpersons of Tender Board

Notice boards

Local Radio Stations

DD MINMAP Bui

Archive)

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

MINISTRY OF PUBLIC CONTRACTS

REGIONAL DELEGATION FOR THE
NORTH WEST

**DIVISIONAL DELEGATION FOR
BUI**

SERVICE OF CONTRACTS



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

MINISTRE DES MARCHES PUBLICS

DELEGATION REGIONALE
DU NORD-OUEST

**DELEGATION DEPARTEMENTALE DU
BUI**

SERVICE DES MARCHES

AVIS DE CONSULTATION POUR UNE DEMANDE DE COTATION

**OBJET : CONSULTATION N° 01/DC/MINMAP/DRNO/DDB/CDPMB/2018 du 20 FEVRIER 2018
POUR LA FOURNITURE DES EQUIPMENTS MEDICAUX AU CSI DE MBOHNSO
DANS L'ARRONDISSEMENT DE MBLAME, DEPARTEMENT DE BUI DANS LE
NORD-OUEST.**

Dans le cadre de l'exécution du Budget d'Investissement Public 2018 l'Etat du Cameroun représenté par, le Délégué Départemental des Marchés Publics, Département du Bui, Autorité Contractante, lance en **procédure d'urgence** une demande de quotation pour la fourniture des équipements médicaux au CSI de Mbohnso Dans L'Arrondissement de Mbven, Departement de Bui dans le Nord-Ouest.

1. PARTICIPATION: La participation à cette consultation est ouverte à l'égalité de conditions à toutes les sociétés et entreprises Camerounaises régulièrement inscrites dans le registre de commerce et justifiant des capacités pour la fourniture des équipements.

2. FINANCEMENT: Les prestations de la présente demande de quotation, sont financées par le BUDGET D'INVESTISSEMENTS PUBLICS 2018 pour le MINSANTE. IMPUTATION N°. 52 40 531 07 641629 2811 611.

3. CONSULTATION DU DOSSIER DE CONSULTATION: Le dossier de consultation peut être consulté aux heures ouvrables auprès de la Délégation Départementale des Marchés Publics de Bui.

4. ACQUISITION DU DOSSIER DE CONSULTATION : Le dossier de consultation peut être obtenu aux heures ouvrables auprès de la Délégation Départementale des Marchés Publics de Bui sur présentation d'une quittance de versement d'une somme non remboursable de vingt mille (20,000) francs CFA à la recette publique de Kumbo. Cette quittance devra identifier le payeur comme représentant de l'Entreprise désireuse de participer à l'Appel d'Offres. Le bordereau descriptif et quantitatif de ces équipements doit être chiffré et déposé au plus tard le **15 Mars 2018 à 10 heures**, heure locale, sous enveloppe cachetée adressée à l'Autorité Contractante et devra porter la mention suivante:

***CONSULTATION N° 01/DC/MINMAP/DRNO/DDB/CDPMB/2018 du 20 FEVRIER 2018. POUR
LA FOURNITURE DES EQUIPMENTS MEDICAUX AU CSI DE MBOHNSO DANS
L'ARRONDISSEMENT DE MBVEN, DEPARTEMENT DE BUI DANS LE NORD-OUEST.***

« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement »

5. REMISE DES OFFRES: Chaque offre rédigée en Français ou en Anglais, en sept (07) exemplaires dont un (01) original et six (06) copies marqués comme tels, conformes aux prescriptions du Dossier de consultation, devra être déposée contre un récépissé sous plis fermé, dans les services de la Délégation

départementale des Marchés Publics du Bui, au plus tard le 15 Mars 2018 à 10 heures, heure locale et devra porter la mention suivante:

CONSULTATION N° 01/DC/MINMAP/DRNO/DDB/CDPMB/2018 du 20 FEVRIER 2018 POUR LA FOURNITURE DES EQUIPMENTS MEDICAUX AU CSI DE MBOHNSO DANS L'ARRONDISSEMENT DE MBVEN, DEPARTEMENT DE BUI DANS LE NORD-OUEST.

« A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement »

6. OUVERTURE DES OFFRES: L'ouverture des offres aura lieu en un temps le 15 Mars 2018. à 11 heures précises dans la salle des Conférences de DD MINMAP de Bui, par la Commission de Passation des marchés Compétente en présence des soumissionnaires.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix ayant une parfaite connaissance du dossier et mandaté à cet effet.

Les offres devront être chiffrées hors taxes sur la valeur ajoutée (HTVA) et toutes taxes comprises (TTC), et accompagnées du modèle de soumission signé.

7. RENSEIGNEMENTS COMPLEMENTAIRES: Les renseignements complémentaires d'ordre technique peuvent être obtenus tous les jours aux heures ouvrables auprès de la Délégation Départementale des Marchés Publics de Bui.

Kumbo, le..... **20 FEV 2018**
Le Délégué Départemental MINMAP de Bui



ABDOU KANFON BORIS
PROFESSEUR DES LYCEES
D'ENSEIGNEMENT GENERAL
(PLEG)

Ampliations:

- MINMAP
- ARMP
- JDM(journal des marches);
- President de CPM du Bui
- Affichage
- Stations des radios locales
- Service de passation des marches
- Archive